
Styrelsemöte Hultsfredsbygdens Ridklubb 2014-10-05 
 
Närvarande: Susanne Andersson, Cecilia Myrén, Kristina Waxegård, Louise Grybäck,  
Johan Friberg, Maria Olofsson, Maria Andersson. 
 
Möten förklaras öppnat 
 
Till mötets ordförande valdes Cecilia Myrén 
 
Till mötets sekreterare valdes Maria Andersson 
 
Till justerare valdes Susanne Andersson 
 

 Föregående mötes protokoll gick igen och lades till handlingarna. 
 

 Ekonomin är fortsatt ansträngd. 
 

 Majhoppet kommer att genomföras i 2 dagar. Vi ska också försöka ha en dressyrtävling för 
stor häst och en hopptävling på hösten. 
 

 Det diskuterades att få ut personalen på olika utbildningar, studiebesök o dyl för att de ska få 
inspiration till nya aktiviteter på ridskolan. 
 

 Kostnaden för olika alternativ till nytt underlag till ridhuset ska undersökas. 
 

 Fortsatt arbete med att söka nya sponsorer och nya inkomstkällor, t ex lottförsäljning. 
 

 Carina Persson ska få tillgång att disponera sponsorkontot och US-kontot. 
 

 Informationsmöte för föräldrar kommer att hållas. Vi ska också försöka få fler föräldrar att 
hjälpa till i cafeterian. 
 

 Susanne och Louise tackar US för julklappen. 
 

 Styrelsen tackar alla inblandade för den fina julshowen. 
 

 Susanne Andersson lämnade in en skrivelse där hon avgår från styrelsen vid årsmötet. 
 

 Ett visionsmöte ska ordnas för styrelsen. 
 
 
Nästa möte: lördag 10/1 kl 13.00 
 
Mötet förklaras avslutat 


